
Protokół nr XXIII/20 
sesji Rady Miejskiej Węglińca 

w dniu 23 lipca 2020 r.  

miejsce obrad – sala posiedzeń Urzędu GiM Węgliniec 

 

 

O godzinie 12:30 Przewodniczący Rady Wiesław Piechota otworzył obrady 

wypowiadając oficjalną formułę: „Otwieram dwudziestą trzecią sesję Rady Miejskiej 

Węglińca”. Powitał wszystkich zebranych i poinformował, że w posiedzeniu bierze udział 

czternastu radnych, w związku z powyższym stwierdził, że obrady są prawomocne. 

Obecni: 

1. Wanda Antonina Batog 

2. Waldemar Błauciak 

3. Maria Fedyczkowska 

4. Andrzej Fink 

5. Bogumiła Glonek 

6. Elżbieta Grabowska 

7. Łukasz Kocot 

8. Łukasz Pańków 

9. Stanisław Papież 

10. Jerzy Peroński 

11. Mirosław Piątka 

12. Wiesław Piechota 

13. Dawid Szymczak 

14. Grzegorz Tyrakowski 

15. Marek Wawrzynek 

Lista obecności radnych stanowi zał. nr 1 a lista osób zaproszonych i uczestniczących w 

posiedzeniu stanowi zał. nr 2. 

 

Do wskazanego przez Przewodniczącego Rady porządku obrad, który został przekazany 

wszystkim zainteresowanym wraz z materiałami na sesję (zał. nr 3), uwag nie zgłoszono i 

przystąpiono od razu do głosowania w sprawie przyjęcia porządku obrad. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Elżbieta Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Stanisław Papież, Mirosław 

Piątka, Wiesław Piechota, Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek Wawrzynek 

NIEOBECNI (1) 

Jerzy Peroński 

 

Kolejnym punktem porządku obrad było PRZYJĘCIE PROTOKOŁU SESJI Z DNIA 25 CZERWCA  2020R.  

Uwag nie zgłoszono więc przystąpiono od razu do głosowania w sprawie przyjęcia protokołu z 

dnia 25.06.2020 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 



Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Elżbieta Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Stanisław Papież, Mirosław 

Piątka, Wiesław Piechota, Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek Wawrzynek 

NIEOBECNI (1) 

Jerzy Peroński 

 
Następnie przystąpiono do punktu 3, tj. INTERPELACJE I ZAPYTANIA RADNYCH. Prowadzący obrady 

przypomniał, że tradycyjnie można je składać na piśmie, w trakcie trwania obrad. Dodał, że jeżeli 

będzie to możliwe, ustna odpowiedź zostanie udzielona w dalszej części posiedzenia. W przypadku 

braku takiej możliwości, zainteresowanemu zostanie przekazana pisemna odpowiedź. 

 

Kolejny punkt porządku obrad dotyczył SPRAWOZDANIA Z DZIAŁALNOŚCI BURMISTRZA W OKRESIE 

MIĘDZY SESJAMI. Kserokopia pisemnego sprawozdania, obejmującego miesiąc maj br. stanowi 

zał. nr 5. 

W związku z pytaniami radnych, m.in. Marka Wawrzynka, Stanisława Papieża i Łukasza 

Pańków, Burmistrz Gminy i Miasta Mariusz Wieczorek przedstawił dodatkowe informacje dot. 

wskazanych w sprawozdaniu spraw, m.in. wypowiedzenia umowy dotychczasowemu 

projektantowi i zatrudnieniu w trybie pilnym nowego projektanta do wykonania dokumentacji 

projektowej budowy chodnika przy ul. Lubańskiej w Czerwonej Wodzie, montażu opraw 

oświetleniowych na terenie gminy, inicjacji budowy sieci gazowej w Czerwonej Wodzie. Po 

wyczerpaniu pytań radni przystąpili do głosowania w sprawie przyjęcia sprawozdania. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Elżbieta Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Stanisław Papież, Mirosław 

Piątka, Wiesław Piechota, Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek Wawrzynek 

NIEOBECNI (1) 

Jerzy Peroński 

 

Następnym punktem, do którego realizacji przystąpił Przewodniczący Rady, był RAPORT O 

STANIE GMINY. (zał. nr 6) 

Głos zabrał Burmistrz, który posiłkując się prezentacją multimedialną omówił najważniejsze 

rzeczy zawarte w raporcie. Przekazał, że dokument ten jest obszernym kompendium wiedzy o 

działalności i funkcjonowaniu naszego samorządu w poprzednim roku, o finansach, strategii, 

wykonaniu budżetu, nakreśleniu wszystkich planów i kierunków którymi wspólnie chcemy 

podążać, jest jednocześnie podsumowaniem jego pierwszego roku pracy na stanowisku 

burmistrza gminy. Omawiając raport przekazał, że główną strategią na zrównoważony rozwój 

gminy jest pozyskiwanie i  korzystanie ze środków zewnętrznych. Wiąże się to z realizacją 

wielu projektów. Mieszkańcy widzą tylko moment przecięcia wstęgi ale projekty wymagają 

wiele pracy począwszy od ich przygotowania, stworzenia dokumentacji, przeprowadzenia 

procedury przetargowej, poprzez ich rozliczenie. W gminie jest wiele do zrobienia. Musimy się 

zająć wszystkimi aspektami naszego życia społecznego, oświatowego, sanitacyjnego, 

drogowego, zdrowotnego, zapewnić opiekę senioralną, dobre warunki do bytowania w naszej 

małej ojczyźnie nie zapominając o młodych mieszkańcach. Dlatego jest potrzebna bogata oferta 

socjalna i infrastruktura. Musimy zapewnić bezpieczeństwo mieszkańcom. Robimy to poprzez 

utrzymanie Ochotniczych Straży Pożarnych, dotowanie policji i służby zdrowia. Dzięki 

pozyskaniu środków zewnętrznych ruszamy z budową żłobko-przedszkola, utworzyliśmy i 

urządziliśmy klub senior + w Jagodzinie, wyposażyliśmy plac zabaw w Starym Węglińcu, 



utworzyliśmy klasopracownie w Szkołach Podstawowych, możemy ruszyć z przebudową ul. 

Sikorskiego, przebudowaliśmy ul. Czerwionki, ul. Kolejową i drogi dojazdowe do gruntów 

rolnych w Czerwonej Wodzie oraz ul. Karola Wojtyły w Węglińcu, wyremontowaliśmy wiele 

chodników, oraz ruszyliśmy z modernizacją Sali sportowej w Ruszowie. Następnie Burmistrz 

omówił sprawy związane z remontem drogi 296, budową chodnika w Czerwonej Wodzie, 

modernizacją budynku WCK i posterunku policji, remontem dworca PKP, otwarciem planu 

zagospodarowania przestrzennego, sprzedażą działek, nowymi miejscami pracy, budową 

kanalizacji i przydomowych oczyszczalni ścieków, gospodarką odpadami, oświatą, pomocą 

społeczną.  

    

Po zakończonej prezentacji Przewodniczący Rady rozpoczął dyskusję krótko podsumowując 

raport i gratulując Burmistrzowi podjętych działań. Radny Stanisław Papież złożył 

podziękowania  za remont sali gimnastycznej w Ruszowie, wskrzeszenie planu Placu 

Partyzantów i przyszłorocznych remontów dróg. Pani Skarbnik opowiedziała o wskaźnikach, 

nadwyżce budżetowej, kredytach, umorzeniach i subwencji. Radna Maria Fedyczkowska 

poprosiła aby w przyszłości pomyśleć również o małych miejscowościach. Ich mieszkańcy 

potrzebują jedynie dobrych dróg, oświetlenia i miejsca gdzie mogliby się spotkać. Burmistrz 

odnosząc się do wypowiedzi radnej przekazał, że teraz dużo się nawarstwiło środków, które 

musimy wydać ale widzi te wszystkie potrzeby i w przyszłości, gdy będą środki będziemy je 

po kolei, w miarę możliwości realizować.  

Po zatwierdzeniu raportu przez radnych przystąpiono do głosowania za podjęciem uchwały w 

sprawie udzielenia Burmistrzowi GiM Węgliniec wotum zaufania. Pytań nie było więc radni 

od razu przystąpili do głosowania. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Elżbieta Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Stanisław Papież, Mirosław 

Piątka, Wiesław Piechota, Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek Wawrzynek 

NIEOBECNI (1) 

Jerzy Peroński 

Rada podjęła uchwałę nr 333/XXIII/20 w sprawie udzielenia Burmistrzowi Gminy i Miasta 

Węgliniec wotum zaufania (niniejsza uchwała stanowi zał. nr 7). 

 

O godzinie 13:25 Przewodniczący Rady ogłosił przerwę. 

 

Kontynuując po przerwie porządek obrad, przystąpiono do realizacji punktu BLOKU 

ABSOLUTORYJNEGO  

Przewodniczący odczytał punkt 7.1. – Zatwierdzenie sprawozdań finansowych i 

sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Węgliniec za 2019 rok.  

Przewodniczący Rady przypomniał, że sprawozdanie finansowe gminy było prezentowane i 

omawiane na wspólnym posiedzeniu wszystkich komisji w dniu 25 czerwca 2020 r.  

Głos zabrała Pani Skarbnik, która przekazała, że sprawozdanie finansowe obejmuje bilans 

wykonania budżetu, bilans łączny samorządowych jednostek i zakładów budżetowych, łączne 

zestawienie zmian w funduszu i łączny rachunek zysków i strat, oraz informacje tzw. 

dodatkową, która opisuje politykę rachunkowości gminy i jednostek, jak również zawiera część 

tabelaryczną, która pokazuje głównie ruch środków trwałych i zmian w majątku gminy. (zał. 

nr 8 i 9) W stosunku do prezentowanych dokumentów, została przesłana korekta, gdyż w 

bilansie z wykonania budżetu nie był ujęty jeden dodatkowy wyodrębniony rachunek z 



projektu. Jest to zmiana liczbowa i nie wpływa na strukturę i wykonanie budżetu. Budżet 

zamyka się tymi samymi wartościami, natomiast stan rachunków bankowych musiał być 

skorygowany.   

Nikt nie zabrał głosu w tej sprawie więc przystąpiono do punktu 7.1.2. - Opinia Komisji stałych 

nt. sprawozdania finansowego gminy. Przewodniczący przekazał, że wyniki głosowania 

poszczególnych komisji wyświetlane są na rzutniku, wszystkie komisje wydały opinie 

pozytywną, więc nie ma potrzeby wywoływać przewodniczących poszczególnych komisji do 

odczytania opinii.  

Następnie Przewodniczący odczytał punkt 7.1.3. – Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania 

budżetu gminy wraz z informacją o stanie mienia komunalnego- zał. nr 10 

Głos zabrała Pani Skarbnik. Przekazała, że dokument prezentowany jest w podobnej formie od 

lat. Opisujemy w nim szczegółowo realizację dochodów i wydatków w części opisowej jak i 

tabelarycznej. Te informacje pokrywają się częściowo z tym, co przekazał Burmistrz, podczas 

omawiania raportu o stanie gminy. W załączniku nr 1 na dole tabeli przedstawiona jest synteza 

danych liczbowych, czyli plan i wykonanie dochodów (plan 37 862 091,86 zł, wykonanie 

40 284 029,81 zł), oraz wydatków (plan 42 203 978,86 zł i wykonanie 37 938 839,39 zł). Po 

stronie przychodów i rozchodów pokazane są zaciągnięte kredyty i pożyczki oraz nadwyżka 

wolnych środków z roku poprzedniego, która została przypisana do przychodów w 2020 roku.   

Nie było żadnych pytań ani uwag więc przystąpiono do punktu 7.1.4. - Opinia Komisji stałych 

nt. sprawozdania z wykonania budżetu gminy wraz z informacją o stanie mienia 

komunalnego. Przewodniczący Rady przypomniał, że wykonanie budżetu było prezentowane 

i omawiane na wspólnym posiedzeniu wszystkich komisji w dniu 25 czerwca 2020 r. i tak jak 

w poprzednim przypadku opinie wszystkich komisji były pozytywne.  

Przystąpiono do punktu 7.1.5. – Przedstawienie opinii RIO o sprawozdaniu z wykonania 

budżetu gminy za 2019 rok. Przewodniczący odczytał pozytywną opinię Regionalnej Izby 

Obrachunkowej nt. wykonania sprawozdania z wykonania budżetu. Kserokopia niniejszej, 

pozytywnej opinii stanowi zał. nr  11. 

Kolejnym punkiem obrad był punkt 7.1.6. - Dyskusja nad sprawozdaniami.  

W otwartej przez Przewodniczącego dyskusji, nikt nie zabrał głosu, w związku z tym 

przystąpiono do punktu 7.1.7 – Głosowanie uchwały w sprawie sprawozdania finansowego 

Gminy Węgliniec za 2019r.   

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Elżbieta Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Stanisław Papież, Mirosław 

Piątka, Wiesław Piechota, Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek Wawrzynek 

NIEOBECNI (1) 

Jerzy Peroński 

Rada podjęła uchwałę nr 334/XXIII/20 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

Gminy Węgliniec za 2019 rok (niniejsza uchwała stanowi zał. nr 12). 

 

Następnie przystąpiono do głosowania w sprawie  podjęcia uchwały w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Węgliniec za 2019 rok.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 



Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Elżbieta Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Stanisław Papież, Mirosław 

Piątka, Wiesław Piechota, Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek Wawrzynek 

NIEOBECNI (1) 

Jerzy Peroński 

Rada podjęła uchwałę nr 335/XXIII/20 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania z wykonania 

budżetu Gminy Węgliniec za 2019 rok (niniejsza uchwała stanowi zał. nr 13). 

 

W związku z powyższym przystąpiono do procedury związanej z udzieleniem Burmistrzowi 

absolutorium. 

Po wyświetleniu wniosku Komisji Rewizyjnej Przewodniczący Rady przekazał, że z treści 

wniosku wynika, że Komisja Rewizyjna wnioskuje o udzielenie Burmistrzowi absolutorium 

powołując się na przekazane i przeanalizowane dokumenty finansowe.  

W dalszej kolejności, Przewodniczący Rady odczytał opinię RIO nt. niniejszego wniosku. 

Kserokopia niniejszej, pozytywnej opinii stanowi zał. nr 14. 

Dyskusji nie podjęto, przystąpiono więc do głosowania w sprawie podjęcia uchwały w sprawie 

udzielenia absolutorium Burmistrza GiM Węgliniec.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Elżbieta Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Stanisław Papież, Mirosław 

Piątka, Wiesław Piechota, Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek Wawrzynek 

NIEOBECNI (1) 

Jerzy Peroński 

Rada podjęła uchwałę nr 336/XXIII/20 w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi 

Gminy i Miasta Węgliniec (niniejsza uchwała stanowi zał. nr 15). 

 

Przewodniczący Rady pogratulował Burmistrzowi otrzymania absolutorium. Burmistrz 

podziękował radnym za współpracę oraz Pani Skarbnik za pracę wręczając jej kwiaty.  

Po zakończeniu bloku absolutoryjnego Przewodniczący przystąpił do realizacji BLOKU 

UCHWAŁ. Projekty rozpatrzono w następującej kolejności: 

1. w sprawie zmiany załączników do uchwały nr 204/XVII/19 z dnia 30 grudnia 2019 r w 

sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy i Miasta Węgliniec 

Głos zabrała Pani Skarbnik. Tradycyjnie zaczęła od omawiania uchwały w sprawie zmian w 

budżecie. Uchwała ta wprowadza konieczne zmiany dotyczące inwestycji. Pojawiły się wyniki 

przetargów co spowodowało zwiększenia a w przypadku remontu ulicy Sikorskiego 

zmniejszenia wydatków a co za tym idzie zmian w wysokości dofinansowania ze środków 

zewnętrznych. Wykazujemy również zmiany w dochodach spowodowane zmniejszeniem 

wpływów z podatku PIT i CIT, oraz zwiększyliśmy limit dla Burmistrza wysokości zobowiązań 

zaciąganych kredytów i pożyczek. Następnie Pani Skarbnik odczytała treść uchwały. Na 

bieżąco odpowiadano na pytania radnych dotyczące m.in. środków na poprawę i utrzymanie 

infrastruktury ścieżek rowerowych na terenie Gminy Węgliniec i remontu garażu przy świetlicy 

w Zielonce.  Radny Dawid Szymczak odnosząc się do kwoty 14 tys. przeznaczonej na wymianę 

urządzeń na palcu zabaw w Jagodzinie przekazał, że pieniądze te wzięły się stąd, że trzy kluby 

sportowe (Górnik Węgliniecki 2 grupy i Olimpia Węgliniec) zwróciły część otrzymanej dotacji, 

którą nie będą w stanie wydatkować ze względu na sytuację związaną z koronawirusem. Nie 

podoba mu się to, że te pieniądze idą na plac zabaw a nie z powrotem na sport, według niego 

powinny pozostać w tym samym dziale. Burmistrz odnosząc się do wypowiedzi radnego 



przekazał, że taka jest polityka i środki są przesuwane według potrzeb. Dodał, że cały fundusz 

sołecki Jagodzina został przeznaczony na plac zabaw i widząc takie zaangażowanie należało 

pomóc i wesprzeć działania.  

Po zakończeniu krótkiej dyskusji Pani Skarbnik przeszła do omawiania WPF. Przekazała, że 

zmiany wpływają na kształt załącznika nr 1 w zakresie roku 2020 i 2021. Główna zmiana 

dotyczy kwot związanych z budową żłobko-przedszkola, rozbudową budynku na posterunek 

policji i modernizacji budynku WCK.  

Nikt nie miał pytań ani uwag, więc po przekazaniu przez Przewodniczącego Komisji 

Gospodarczej informacji o pozytywnej opinii dla obu projektów uchwał, radni przystąpili do 

głosowania w sprawie podjęcia uchwały zgodnie z porządkiem posiedzenia wpierw w  sprawie 

zmian w WPF. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Elżbieta Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Stanisław Papież, Mirosław 

Piątka, Wiesław Piechota, Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek Wawrzynek 

NIEOBECNI (1) 

Jerzy Peroński 

Rada podjęła uchwałę nr 337/XXIII/20 w sprawie zmiany załączników do uchwały nr 

204/XVII/19 z dnia 30 grudnia 2019 r. w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy i Miasta Węgliniec (niniejsza uchwała stanowi zał. nr 16). 

 

2. w sprawie zmian w budżecie 

Radni przystąpili od razu do głosowania w sprawie podjęcia uchwały. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Elżbieta Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Stanisław Papież, Mirosław 

Piątka, Wiesław Piechota, Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek Wawrzynek 

NIEOBECNI (1) 

Jerzy Peroński 

Rada podjęła uchwałę nr 338/XXIII/20 w sprawie zmian w budżecie (niniejsza uchwała 

stanowi zał. nr 17). 

 

3. w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od trybu przetargowego i zawarcie umowy 

najmu części obiektu budowlanego (komina) na budynku Szkoły Podstawowej w 

Czerwonej Wodzie 

Przewodniczący Rady przekazał, że uchwała dotyczy dzierżawy komina na budynku Szkoły 

Podstawowej w Czerwonej Wodzie na posadowienie urządzeń radiowego internetu. Okres 

dzierżawy ma wynosić 5 lat. Pytań do projektu uchwały nie było, więc po przekazaniu przez 

Przewodniczącego Komisji Gospodarczej informacji o pozytywnej opinii, radni przystąpili do 

głosowania w sprawie podjęcia uchwały. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 



Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Elżbieta Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Stanisław Papież, Mirosław 

Piątka, Wiesław Piechota, Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek Wawrzynek 

NIEOBECNI (1) 

Jerzy Peroński 

Rada podjęła uchwałę nr 339/XXIII/20 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od 

obowiązku trybu przetargowego i zawarcie umowy najmu obiektu budowlanego (komina) na 

budynku Szkoły Podstawowej w Czerwonej Wodzie (niniejsza uchwała stanowi zał. nr 18). 

 

4. w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i 

zawarcie umowy dzierżawy gruntu na cele rekreacyjne  

Przewodniczący przekazał, że następnym punktem są cztery projekty uchwał (w porządku 

obrad od nr 8.4 do nr 8.7) w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu 

przetargowego i zawarcie umowy dzierżawy gruntu na cele rekreacyjne/dzierżawy gruntu pod 

zabudowę kubaturową/najmu pomieszczenia gospodarczego. Na pytanie Przewodniczącego, 

czy ktoś chce zabrać głos w sprawie tych uchwał nikt się nie odezwał, więc po przekazaniu 

przez Przewodniczącego Komisji Gospodarczej Marka Wawrzynka, że komisja wszystkie 

projekty uchwał zaopiniowała pozytywnie z dopiskiem, że okres najmu/dzierżawy wynosi „do 

5 lat”, radni przystąpili do blokowego głosowania. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Elżbieta Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Stanisław Papież, Mirosław 

Piątka, Wiesław Piechota, Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek Wawrzynek 

NIEOBECNI (1) 

Jerzy Peroński 

Rada podjęła uchwałę nr 340/XXIII/20 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od 

obowiązku trybu przetargowego i zawarcie umowy dzierżawy gruntu na cele rekreacyjne 

(niniejsza uchwała stanowi zał. nr 19). 

 

5. w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i 

zawarcie umowy dzierżawy gruntu pod zabudowę kubaturową 

Rada podjęła uchwałę nr 341/XXIII/20 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od 

obowiązku trybu przetargowego i zawarcie umowy dzierżawy gruntu pod zabudowę 

kubaturową (niniejsza uchwała stanowi zał. nr 20). 

 

6. w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i zawarcie 

umowy dzierżawy gruntu na cele rekreacyjne  

Rada podjęła uchwałę nr 342/XXIII/20 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od 

obowiązku trybu przetargowego i zawarcie umowy dzierżawy gruntu na cele rekreacyjne 

(niniejsza uchwała stanowi zał. nr 21). 

 

7. w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i 

zawarcie umowy najmu pomieszczenia gospodarczego  

Rada podjęła uchwałę nr 343/XXIII/20 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od 

obowiązku trybu przetargowego i zawarcie umowy najmu pomieszczenia gospodarczego 

(niniejsza uchwała stanowi zał. nr 22). 



 

Przed przystąpieniem do kolejnego punktu Przewodniczący Rady wraz z Burmistrzem 

pogratulowali Panu Mirosławowi Koza ponownego wyboru na Sołtysa Ruszowa. Pan Koza 

również podziękował za dotychczasową i przyszłą współpracę. 

  
Następnie przystąpiono do realizacji punktu SPRAWY ORGANIZACYJNE, w trakcie którego, poddano 

pod głosowanie wniosek Komisji Gospodarczej w sprawie zobowiązania Burmistrza do 

wygospodarowania środków na wymianę membrany dachowej na całej powierzchni dachu w 

budynku remizy OSP w Czerwonej Wodzie.  

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła Glonek, Elżbieta 

Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Stanisław Papież, Mirosław Piątka, Grzegorz 

Tyrakowski 

PRZECIW (1) 

Wiesław Piechota 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Wanda Antonina Batog, Dawid Szymczak, Marek Wawrzynek 

NIEOBECNI (1) 

Jerzy Peroński 

 
Następnie zapoznano się z korespondencją skierowaną do rady w okresie międzysesyjnym. 

 

W punkcie ODPOWIEDZI NA INTERPELACJE I ZAPYTANIA Radny  Marek Wawrzynek poprosił w 

imieniu mieszkańców aby uporządkować drogę (łącznik) biegnącą wzdłuż ogrodzenia szkoły 

koło zabudowania nr 11 (łącznik ul. Partyzantów z ul. Wojska Polskiego w Węglińcu).  

  

W punkcie WOLNE GŁOSY I KOMUNIKATY; 

➢ Radny Stanisław Papież poruszył temat remontu ul. Harcerskiej w Ruszowie. 

➢ Radny Dawid Szymczak poprosił aby rozważyć możliwość zmiany lokalizacji 

zewnętrznych siłowni znajdujących się w Węglińcu (na stadion) i Ruszowie (na 

boisko szkolne). 

➢ Radna Bogumiła Glonek poprosiła aby wydłużyć godziny, w których wystawiane 

są w Jagodzinie kontenery na odpady wielkogabarytowe (o godziny 

popołudniowe). Poprosiła również o wykończenie pomieszczenia w Domu Kultury 

w Jagodzinie. 

➢ Radny Andrzej Fink zgłosił problem z workami na śmieci (pracownicy odbierający 

śmieci zostawiają mniej worków niż zabierają) i bałagan na PSZOK.  

➢ Radny Waldemar Błauciak poprosił o uporządkowanie oczka wodnego 

znajdującego się w parku w Czerwonej Wodzie. 

➢ Radny Stanisław Papież poprosił o zwiększenie środków finansowych dla ZUK na 

zabezpieczenie (konserwację) ogrodzenia przy pomniku w Ruszowie.  

➢ Radna Wanda Batog poprosiła o dopilnowanie sprawy związanej z wycinką drzew 

przy przejściu dla pieszych znajdującym się koło Biedronki w Węglińcu. 

➢ Radny Łukasz Pańków poprosił o uporządkowanie ścieżki rowerowej biegnącej od 

Węglińca do Czerwonej Wody. Poruszył również temat wyjazdu z ul. Kościuszki i 

placu zabaw przy Szkole Podstawowej w Węglińcu. 



➢ Radny Waldemar Błauciak podziękował radnym za poparcie jego wniosku o 

remont dachu w budynku remizy OSP w Czerwonej Wodzie. 

➢ Przewodniczący Rady przekazał, że w związku z przejściem na emeryturę i zmiana 

miejsca zamieszkania z dniem 31.07.2020 r. rezygnuje z mandatu radnego. 

 

Stwierdzając, że porządek obrad został wyczerpany, o godz. 14:51, Przewodniczący 

Rady oficjalnie zakończył posiedzenie słowami: „Zamykam dwudziestą trzecią sesję Rady 

Miejskiej Węglińca”. 

 

 

 

 

 

 

  Przewodniczący Rady 
 

 

                                                                                  Wiesław Piechota 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
Przygotowała:  

Alicja Biardzka 


